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Vores seneste generalforsamling blev jo udsat til sep. 2021 på grund af corona. Der 

er dog sket en del i de sidste 3 måneder. Vi fortsatte vores årelange pres på Yousee, 

for at få hjælp til at begrænse medlemsflugten til fiber. Vi arbejdede også videre 

med at finde en model for det fremtidige AABN-samarbejde. Sideløbende hermed 

havde vi forhandlinger med Fastspeed. Disse er nu afsluttet og vi har indgået en 

aftale. Det betyder at vi har skullet åbne vores net for andre internetudbydere. For 

at styre dette har vi, som vi fik bemyndigelse til på sidste generalforsamling, ændret 

i vores kontingent struktur. Vi har lagt et fast grundkontingent på 60 kroner om 

måneden. Herfra bliver trukket en rabat afhængig af hvilken udbyder man vælger og 

hvilken aftale vi har med pågældende udbyder. Vælger man Yousee udløser det en 

rabat på 30 kroner mens Fastspeed udløser en rabat på 20 kroner. Beløbet svarer til 

den FEE vi får. Vælger man en 3. udbyder udløser det ingen rabat.  

Vi har i dag 545 medlemmer, heraf 72 der kun har internet 

Regnskab 

Regnskabet ser fornuftigt ud. Det kommer Gitte ind på senere. Vi har lavet en 

investering af en del af vores midler for at undgå negative renter. Det bliver måske 

muligt at betale aconto til Yousee, så kan vi også spare lidt der. Der er kommet nye 

krav til revision, som kommer til afstemning senere. 

Yousee 

Som nævnt har vi fortsat vores forhandlinger med Yousee. De kunne ikke komme 

med noget der reelt kunne hjælpe os. Der var nogle løse udmeldinger, men intet 

konkret. Alt lå ved diverse styrelser til undersøgelse. Vi valgte derfor at åbne vores 

net. Vi har hele tiden spillet med åbne kort overfor Yousee, så de var klar over 

konsekvensen. På et møde i Odense i september 2021 udtalte direktøren for Yousee 

at monopolets dage var talte. Nu hed det åbne net og fri konkurrence. Yousee er 

efterfølgende gået ind i alle andre åbne net. Det har dog vist sig at dette åbenbart 

ikke gælder for antenneforeninger, der er tilsluttet Yousee. Yousee er nu ved at 

ændre deres kontrakter, så alle antenneforeninger skal skrive under på ikke at åbne 

deres net. Så vil man kunne få nogle andre priser fra Yousee. Vi vil fremover holde 

en tæt kontakt til blandt andet Vraa, som også har åbnet deres net og se om vi ikke 



kan få Yousee på andre tanker. Hvis de mener noget med fri konkurrence må det vel 

også gælde i antenneforeninger. 

Lidt har vi dog fået ud af vores anstrengelser. Vores aftale med Yousee er ændret så 

grundpakken fik en mindre stigning samtidig med at vi fik forhøjet vores Fee. Det har 

vi så reguleret med den førnævnte rabat, så vi som lovet kunne fastholde vores 

priser på TV pakker. Om vi så har fundet det rigtige niveau, vil de kommende år vise. 

De nyheder vi omtalte sidste år – ny bland selv og en ny mini grundpakke er ikke 

kommet endnu. Af nyheder kan nævnet Disney+ og HBO Max. Begge er streaming 

tjenester, der dog kræver en App. Yousee arbejder på at få lov til at lægge dem på 

deres boks. Pt. har vi en kampagne på 200 Mb fra Yousee til nye medlemmer. Vores 

nye kampagnetilbud på 50 Mb og 1000 Mb internet fra Yousee til en lavere pris, har 

desværre vist sig at have en ulempe. Har man musik koblet på abonnementet mistes 

musik. Selv om man ikke skifter hastighed, er det et nyt produkt ved Yousee der 

inkluderer sikkerhedspakken i stedet for musik. Det var vi ikke opmærksomme på. 

 

 

AABN. 

På den seneste generalforsamling blev vi enige om en model hvor Aabybro 

Antennelaug overgår til passivt medlemskab. Det kommer til afstemning senere. Så 

kan vi endelig komme videre i AABN regi.  

Fremtiden 

Fremtiden hedder streaming. Vi mener vi er godt rustet, med det vi nu har strikket 

sammen. Kommer der nye udbydere er vi klar til at lave aftaler. Vores net er lige 

gennemgået af DKTV og er up to date, så vi er fortrøstningsfulde. 

Den 10 september deltager vi i ”Mød din by” i Bierstedhallen. 

Til slut en tak til bestyrelsen for et godt samarbejde. Vi har fået delt opgaverne ud 

og det fungerer bare. Leif håndterer filterskift, Kim hjælper medlemmerne med 

problemer, Preben har hjemmesiden og facebook, Gitte bogfører og laver regnskab 

og jeg har registrering af medlemmer og produkter.  


